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Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Laren 
 
Onderwerp: 
Bestuur Hart van Laren 
 
         Laren, 24 mei 2021 
 
Overeenkomstig artikel 32 van het ‘Reglement van orde voor de vergaderingen en andere 

werkzaamheden van de raad Laren 2018’ stellen we u de hierna volgende vragen, ter 

mondelinge beantwoording in de raadsvergadering van woensdag 26 mei 2021. 

 
Toelichting 
Enige tijd geleden heeft de CDA Laren fractie mogen vernemen dat het voltallige bestuur van 

Hart van Laren is afgetreden en meer recentelijk dat ook de functie van voorzitter van 

Bijzonder Laren vacant is gekomen.  

Tot op heden heeft de gemeenteraad nog niet in het openbaar van het college van 

burgemeester en wethouders mogen vernemen hoe het het aftreden van het bestuur van 

Hart van Laren wil duiden, welke consequenties dit heeft en hoe het hiermee om wil gaan, 

alsmede op welke wijze er een nieuw bestuur gaat komen. 

 
Vragen: 
1. Kan worden aangegeven hoe het aftreden van het gehele bestuur van Hart van Laren 

door het college wordt geduid?  

2. Hoe ziet het college de eigen rol in dit geheel? 

3. Welke verbeteringen ziet het college voor zichzelf en wil het meegeven aan een nieuw 

bestuur van Hart van Laren? 

4. Kunt u aangeven hoe Hart van Laren op dit moment wordt bestuurd? 

5. Is bekend hoe Hart van Laren een nieuw bestuur krijgt en wie zich daarmee bezig houdt?  

6. Is bekend hoe Bijzonder Laren een nieuwe voorzitter krijgt en wie zich daarmee bezig 

houdt? 

7. Is het college bekend met meer Larense stichtingen, nauw gelieerd aan de gemeente 

Laren, die kampen met moeilijk in te vullen onbezoldigde bestuursfuncties? 

8. Kunt u aangeven welke (ontwikkel)ruimte het college een nieuw bestuur van Hart van 

Laren aan slagkracht meegeeft, om te voorkomen dat alles bij het oude blijft? 

9. Kunt u bevestigen dat het college thans een vergunning in voorbereiding heeft waarmee 

het Brinkhuis, na jaren hierom te hebben gevraagd, eindelijk aan de straatzijde, blijvend, 

een terras mag inrichten?  

Erwin van den Berg 
fractie CDA Laren 


